
Referat 

Styremøte KBHL 2022-10-18 

 

Referent: Tor Martin Aabol 
Møtedeltakere: Håvard Nilsen, Ståle Nilsen, Arne Jørgen Karlsen, Øystein Dalevoll, Tor Martin Aabol. 
Fravær:. 
Sted: Teamsmøte 
Rød tekst = oppdatering av gamle saker. 
 

Tema /sak Innehold Ansvar Frist 

Konstituering av 
styret  

Det ble delt ut førlgende roller 
Løypeansvarlig-      Ståle Nilsen 

Økonomiansvarlig-  Øystein Dalveoll 

Barmarksløyper-   Arne Jørgen Karlsen og  
                          Øystein Dalevoll 
Vedtekskomite-    Tor Martin Aabol  
                          Øystein Dalevoll 
 

  

Løypekjøring med 
snøscooter 

Håvard Nilsen har forespurt en leverandør (BK) om pris 
på BK slodd og sporlegger (veiledende pris 30.000). 
Han følger opp saken til neste styremøte. 
Et evt. innkjøp skal samordnes med Kyrkjebygdheia AS. 
Løypekjøring med snøscooter vil besørges av dem, 
innenfor fremforhandlet avtale om løypekjøring.              
 
18-10 
Kyrkjebygdheia er usikker på om den foreslåtte slodden 
vil fungere, på grunn av kupert terreng. Ståle kan få 
lånt en identisk for test. 
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Avtale med 
Kyrkjebygdheia 
om løypekjøring 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Løypelaget har tilbudt Kyrkjebygdheia AS 400.000 for 
nest vinters løypekjøring. Deres motbud er 450.000,-  
 
Håvard tar kontakt med Nordstøyl for å avtale deres 
sponsorbidrag. 
 
Bjørn Reime får styrets fullmakt til å sluttforhandle 
avtalen med siste motbud på 425.000,-  
Forutsetningen er at ny hytteutbygger/Nordstøyl også 
bidrar med tilskudd til løypekjøring på linje med 
Kyrkjebygdheia AS. 
 
18-10 
Nordstøyl har så langt ikke solgt en enste tomt. De var 
positive til å bidra, men hadde ikke økonomi nå. 
 
Utkast til avtale ble gjennomgått med følgende 
kommentarer: 
Avtalen må dekke løypekjøring med Scooter. 
Standard løypekjøring er onsdag og natt til lørdag. 
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Utført 
 
 
 

Neste møte 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

Tema /sak Innehold Ansvar Frist 

 

Avtale med 
Kyrkjebygdheia 
om løypekjøring 

5.1 Løypes kjøres så snart det er det er snøforhold for 
scooterkjøring. Løypene kjøres opp midtuke og helg i 
samarbeid med løypeansvarlig i KBHL (første avsnitt). 
5.3 og 5.4 slås sammen. 
5.5 og 5.6 slåes sammen. 
5.7 Gjelder ikke ved scooterkjøring. 
 
Håvard legger inn endringer og følger fremdrift med 
Bjørn og Kyrkjebygdheia AS. 
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Neste møte 

Vedtekts komite Styrets representanter er Øystein Dalevoll og Tor 
Martin Aabol. 
Styrets forslag på representanter fra medlemmene er 
Bjørn Reime (Hellebrotet) og Thomas Akselsen 
(Langemyr). 
Tor Martin tar kontakt med KVS (Anstein Hagen) for å 
få aksept på foreslåtte medlemmer.  
 
18-10 
KVS v/Anstein Hagen, har akseptert Løypelagets forslag 
til representanter fra medlemmene 
Tor Martin innkaller til første møte 
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TMA 

 
 
 
 
 
 
Utført 
 
 
 
 
Før 01-12 

Ønske fra 
Huvtjønnleiken 
Vel om bidrag til 
klopper 

Det er gjort en befaring på trase som de ønsker klopper 
på. Befaringen viste behov for ca 30m klopper.  
I etterkant er det kommet mail fra Jens Petter Langård 
der behovet er beskrevet til over 200m med klopper. 
 
Dette er langt over det styret forventet og turløyper i 
hytteområdene må være Vel-lagenes ansvar. 
Håvard gir Huvtjønnleiken Vel-lag tilbakemelding 
 
18-10 
Håvard har fått mail fra Vellaget der Bjørn har lovet 
sponsing av deler av kloppene. 
Arne og Øystein tar ny befaring med vellaget etter at 
snøen har gått våren 2023. 
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AJK-ØD 

 
 
 
 
 
 
 

Utført 
 
 
 
 

2023 

Henvendelse fra 
Scooterlaget om 
avtale om 
løypekjøring 

Scooterlaget ønsker avtale med Løypelaget om å kjøre 

løyper i eksisterende løyper + noen nye løyper. 

Løypelaget har valgt Kyrkjebygdheia AS som leverandør 

av løypekjøring og ønsker kun en leverandør. 

Håvard svarer Scooterlaget.  
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Neste møte 

Ny løypetrase fra 
Holmvatn til 
Stokkosen 

Dette arbeidet er påbegynt, men traséen er ikke 100% 

det vil ikke bli kjørt løyper der vinteren 2022/23.   



 

Tema /sak Innehold Ansvar Frist 

 

Som et alternativ denne vinteren håper vi å kunne kjøre 

løype på vannet fra overgangen  

Hjemmeside må 
oppdateres 

Hjemmesiden må oppdateres med nytt styre og nytt 

bilde. 

KBHK ønsker også engen mailadresse 
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Neste møte 
 

Neste møte  

Oppdatering av 
enhetsregisteret 

Dette må oppdateres. 

Øystein tar dette med Bjørn. 
ØD Neste møte 

 
Neste styremøte er 28/11 2022 kl 1800.  
Møte på Ståles kontor på Herøya. Adresse kommer.  


